
 

Møtereferat - 22.02.2023 

 

Tilstede: Jonas Romark Nilsen 

      Malin Ersnes 

      Maria Lægdene Næss 

      Valentina Foss 

      Eivind Larsen 

      Krystian Chmielarski 

      Oscar Andresen 

      Markus Øyangen 

      Victor Van Nesmoen 

      Selma Kjos 

      

 

Innsjekk 

 

 

Ris og ros 

 

“Krabbe var kjempebra! Alt dere kunne kontrollere ble gjort på en mer eller mindre glimrende 

måte. Det at busselskapet var turbolame og ikke tok hensyn til glatt føre, og tilsynelatende 

ikke gadd å sette på kjetting eller bedre dekking (de kjørte oss opp, men ikke ned??), er 

IKKE noe dere skal ta personlig. Supert arrangement, kjempekult at det ble så mye 1. klasse 

engasjement, og gæmlissene jeg har hørt fra var sånn "wow, dette var egentlig siste 

gangen, men jeg er gæst for neste års Krabbe etter det her, wtf".” 

Tusen takk!  

 

“Få revyen på nettsiå då!” 

Den er der nå! Innspill til nettsiden kan sendes til prosjef.  

 

“Ingen kontorvakt på kontoret… ingen kaffe i kontorvakten…” 

“Frekk kontorvakt når de blir informert om at kaffen ikke er kokt” 

“Ingen kaffe i kontorvakten” 



Det har vært litt kluss i det siste med kontorvaktene. Vi beklager.  

“Hei! 

 

Vi i vokalium har blitt oppmerksomme på at hylla vår har blitt ryddet og ting har blitt kastet av 

styremdlemmer. Vi skjønner at rotete hyller bør ryddes, men det var litt leit at noe av tingene 

som ble kastet var en prop som et kormedlem hadde lånt til koret. Denne var også tenkt å 

brukes i korfestivalen "korstock" neste helg. Håper at det neste gang at blir sendt en 

forvarsel til vokaliumsleder, så kunne vi ha ryddet selv.” 

Ryddingen ble gjort i samarbeid med et medlem av VoKalium, men burde ha blitt tatt med 

leder. Beklager. 

 

“jeg vil bare si at nettsiden ser veldig bra ut! Oppdatert, fint design, kalenderen funker. 

Tekstene er ikke fra 2009. 

Godt jobba! 

Hilsen Andreas Lykke, grunnlegger av Nukleomedia og gammel mann (selv da).” 

Tusen takk, veldig morsomt! 

 

 

 

Saker 

 

Sak 34/24  Komitéoppdateringer 

 

● Leder:  

○ Et toastjern på NV-kjøkkenet er ødelagt 

 

● Kasserer: 

○ Sendt inn MVA-melding 

○ Bokført Krabbe og Åre, men mangler noen fakturaer fra Krabbe 

 

● Nestleder: 

○ IÅM 

 

● Sekretær: 

○ Vært på Storcash, tester rekenudler 

 

● Arrkom:  

○ IÅM 

 

● Bedkom: 

○ HAV24 Avlyst 

○ Laboratoriebesøk på St. Olavs skal arrangeres etter påske 

○ Min Master planlegges 

 

● Faddersjef: 

○ IÅM 

 



● Kontorkom: 

○ Skal ha nytt kakesalg 28. februar  

○ Har en rekke arrangement planlagt i overgangen til mars 

■ Spikkekveld 28. mars 

■ Ga(y)me night med Skeiv&A 5. mars 

■ Strikkekveld 6. mars 

■ Førsteklassenskveld 13. mars  

■ Satt av dato og rom for språkkafé 19 mars R90 

○ Planlegger medarbeidersamtaler i samme periode 

○ Sosialkveld 25. februar 

 

● Mediesjef: 

○ Ny Nukleotidende og podcastepisode ute 

○ Har begynt med medarbeidersamtaler 

○ Sosialkveld onsdag 28.februar 

 

● Prokom: 

○ Laget mailingliste for alle medlemmer i organisasjonen (alle@volvox.no) 

■ Kan kun brukes for annonseringer og massekommunikasjon av admin 

● Aktivert tofaktorautentisering for alle medlemmer fra 01.03.2024, og informert via 

mail 

 

 

Sak 35/24  Undergruppeoppdateringer 
 

 

- Bumblebeats: Battle of the bands 1. mars. Skal kanskje ha en sosialkveld i 

nær framtid. Fått velferdsmidler.  

- InVitro: Hatt bryggekurs og brygga øl. Smakekurs/fest planlegges. 

- Revyen: IÅM 

- Shanglelauget: IÅM 

- SkeiV&A: Hatt brettspillkveld, Mario Kart-kveld, filmkveld, gayming kveld 

(Smash bros) med Kontorkom, hobbykveld 

- Spanskymisten: IÅM 

- Trollkom: IÅM 

- V&A Allsidighet: IÅM 

- V&A Klatring: IÅM 

- V&A IL herrer: Hatt lagfest og cageballtreninger. Fortsetter med cageball til 

påske.  

- V&AIL damer: Hatt cageballtreninger, lagfest og spilt minigolf. Planlegger 

cageballtreninger, cup 24. februar og bading på HAVET en gang rundt påske. 

- Vokalium: Hatt åpne øvelser, oppstartsfest, korpils og ukentlige øvinger.  

Det øves til Korstock den 1. og 2. mars. Blir sannsynligvis en vårkonsert i 
april.  

 

 



Sak 36/24  Movember (Nestleder) 
 

Flere “challenges” har ikke blitt utført i forbindelse med Movember. Kontorkomleder skal 

kontakte årets Movemberkaptein for å diskutere gjennomføring av dem.  

 

 

Sak 37/24  Kassererordning (Kasserer) 

 

Hovedstyret diskuterer hvordan kassererordningen bør organiseres.  

 

Noen momenter i diskusjonen: 

● Vi bør redusere antall medlemmer som får innsyn i linjeforeningens økonomi. 

● Mulige kassererkandidater burde få opplæring og innsyn i linjeforeningens økonomi 

før de stiller til valg, for å være forberedte på vervet.  

● Å gi innsyn til flere mulige kassererkandidater er en risiko verdt å ta for å få en 

kvalifisert kasserer.  

● Kasserer kan sitte med vervet et halvår etter at regnskapsåret deres er over, for å 

opplære den nyvalgte kassereren.  

● Opplæringen kan gjøres mer offisiell ved å innføre en søknadsprosess for å bli 

kassererkandidat.  

 

Det foreslås at det skal startes en offisiell søknadsprosess for kasserervervet. Den vil bestå 

av intervjuer av kasserkandidatene, og en intern votering i styret over hvilke kandidater som 

er kvalifiserte til å få opplæring. Deretter vil kandidatene få opplæring i vervet og kan stille til 

valg på generalforsamlingen.  

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
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